
Obec Bílov - UBYTOVÁNÍ :: okres Plzeň sever

zastupitelstva obce Bílov - 17. května 2012
Zápis ze zasedání
Zasláno od: M7
Datum zveřejnění: 24.5.2012 � 10:43:17

Zasedání číslo: 2/2012

Přítomni: Josef Slach, Pavel Bulín, Marie Košařová, Ladislav Bulín, Jitka Kulíšková, Pavel Babor, 
Jaroslav Bulín
Omluveni: Jitka Kulíšková

Hosté: Jaroslava Romová
Vážení, ve smyslu zákona č. 128/2000 Sb. o obcích ve znění pozdějších předpisů, zahajuji 2.
zasedání zastupitelstva obce Bílov v roce 2012, na kterém Vás všechny vítám. Je přítomno 7 členů
zastupitelstva obce z celkového počtu 7 členů. To je dostatečný počet k tomu, aby zasedání
zastupitelstva obce mohlo právoplatně jednat a usnášet se na všech bodech jednání.
Navrhuji, aby se dnešní zasedání řídilo tímto programem:
1. Zahájení 
2. Určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu
3. Informace o přípravě na žádost o dotaci na teplovod
4. Schválení věcného břemene pro přeložku el. vedení
5.  Příprava Dne dětí
6. Informace o provedené kontrole hospodaření
7. Diskuze a různé
8. Usnesení a závěr

Ad 2/ Za zapisovatele zápisu z dnešní schůze byl navržen Pavel Bulín, ověřovatelem pan J. Slach a
p. L. Bulín
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 3/ Starosta informoval přítomné o stavu přípravy na stavbu bioplynové stanice i rozvodu tepla:
Bílovská zemědělská a.s začíná realizovat přeložku vedení el. proudu z Bílova do Sedlce . 
Rýsuje se možnost získání dotací z programu Životního prostředí - omezení emisí. Zpracovává se
energetický audit. Pokud budou ušetřené emise v souladu s investovanými prostředky do teplovodu,
máme šanci na dotaci. Naše obec je v oblasti s nízkým množstvím misí, což nás v žádosti o dotaci
bodově znevýhodňuje. Zastupitelé vzali informaci na vědomí.

Ad 4/ Starosta informoval o žádosti souhlasu obce s přeložkou el. vedení VN 22 kW na pozemcích
parc. číslo: 1517, 1214/1, 1524. Protože se jedná o akci související se stavbou bioplynové stanice a
tedy i plánovaného teplovodu, zastupitelé vyjádřili s přeložkou souhlas.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 5/ Starosta navrhl uspořádat letos Den dětí na konci června před prázdninami, protože na
počátku června nemají někteří organizátoři čas. Zastupitelé souhlasili.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 6/ Paní Romová informovala zastupitele o provedené kontrole hospodaření obce za rok 2011 -
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bez závad. Zastupitelé vzali informaci na vědomí

Ad 7/ Starosta informoval o dodání objednaného odpočívadla na návsi obce. Je hodnoceno kladně,
cena souhlasí s cenou domluvenou a odsouhlasenou již dříve zastupitelstvem - 15 000,- Kč
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Protože nebylo dalších příspěvků do diskuze, uzavřel starosta jednání a navrhl následující usnesení:

2. usnesení zastupitelstva obce Bílov ze dne 17.5. 2012:

6/2012 - zastupitelé berou na vědomí stav přípravných prací na bioplynové stanici i teplovodu
7/ 2012 - zastupitelé souhlasí s věcným břemenem na pozemcích parc. číslo: 1517, 1214/1, 1524 v
souvislosti s přeložkou el. vedení VN 22 kW
8/2012- zastupitelé souhlasí s odložením Dne dětí na konec června2012.
9/2012 - zastupitelé berou na vědomí informaci o provedené kontrole hospodaření obce za rok 2011
- bez závad
10/2012 - zastupitelé berou na vědomí informaci o dodání objednaného odpočívadla na návsi obce.

Zapsal: Pavel Bulín
Ověřovatelé zápisu: Josef Slach, Ladislav Bulín
							Starosta obce: Mgr. Pavel Bulín
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